
Protokół Nr 16/12
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 3 września 2012 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o 15: 15
Przewodniczył: Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Ustalenie zasad korzystania z budynku gmmnego przez mieszkańców WSI

Janowszczyzna.
3. Wolne wnioski.

Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Ustalenie zasad korzystania z budynku gminnego przez mieszkańców wsi Janowszczyzna.
Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Kirpsza poinformował, że posiedzenie komisji zostało
zwołane na prośbę mieszkańców Janowszczyzny. Dzisiejsze spotkanie dotyczy zasad
gospodarowania i dostępu mieszkańców do budynku Izby Regionalnej w Janowszczyźnie.
Dyrektor SP Janowszczyzna Pan Janusz Pawłowski przybliżył historię gospodarowania tym
budynkiem. Opisując ze od około 30 lat mieszka tam Pani, która posiada umowę z gminą na
wynajem tych pomieszczeń. W tej chwili Izbą Regionalną zajmuje się stowarzyszenie
prowadzone przez Pana Ancypo, które jako jedyne ma dostęp do budynku.
Radny W.Bieszczad zapytał o co dokładnie chodzi czy oto żeby eksmitować tą Panią która
mieszka tam, od 30 lat czy o stowarzyszenie.
Dyrektor SP Pan 1.Pawłowski wyjaśnił, że mieszkańcy zgłaszają problem dostępu do tego
budynku. Sporadycznie się to im udaje.
Radny W.Bieszczad zapytał czy jest jakiś regulamin korzystania z budynku? Kto ma prawo
do gospodarowania tym budynkiem?
Sołtys wsi Janowszczyzna odpowiedziała, że kiedyś było inaczej pomagaliśmy w promocji
Izby i wsi Janowszczyzna, mieszkańcy mieli większy dostęp do budynku. W tej chwili Pan
Ancypo zmienił charakter działalności i dostęp do budynku mają tylko wybrane osoby.
Radny W.Bieszczad zapytał dlaczego dostęp do budynku ma tylko Pan Ancypo, najlepiej
żeby Pani Sołtys miała klucze i udostępniała ten budynek.
Pani Wiesława Burnos Główny Specjalista w Urzędzie Miejskim w Sokółce wyjaśniła, że są
dwie umowy związane z tą nieruchomością. Jedna jest na budynek a druga na lokal z Panią
która tam wynajmuje mieszkanie. Umowa na budynek jest z l września 2005 r. i zawiązana
jest miedzy Gmina Sokółka a Sołectwem wsi Janowszczyzna.



Radny WJanuszkiewicz zaproponował, że najlepszym rozwiązaniem jest włączenie Izby
Regionalnej w strukturę Sokólskiego Ośrodka Kultury.
Radny R.Rybiński zaproponował, żeby najlepiej Przewodniczący Komisji Rolnictwa zadał
kilka pytań dla Burmistrza na jutrzejszej sesji.
Dyrektor SP Janowszczyzna dodał, że Rada Sołecka powinna wystąpić do Stowarzyszenia o
zwrot kluczy.
Radny W.Gieniusz powiedział, że Pan Ancypo jest Prezesem Stowarzyszenia i musiał
trzymać kontroli nad tym budynkiem. ale nie może być tak ze jedna osoba rządzi i reszty nie
dopuszcza. Najlepiej żeby jedna osoba najbardziej aktywna ze wsi miała dostęp do tego
budynku.
Radny WJanuszkiewicz zaproponował, żeby postawić taki wniosek na sesji o przekazaniu dla
Rady Sołeckiej dokumentów i komisyjnie zmienić wkładki w drzwiach.
Dyrektor SP Janowszczyzna dodał, że kiedyś Pan Ancypo był w radzie Sołeckiej i temu tym
budynkiem dysponuje a na dzień dzisiejszy nie jest już w radzie sołeckiej.
Sołtys wsi Janowszczyzna dodała, że wielokrotnie Pan Ancypo dawał dokumenty do podpisu
i nikt tego nie czytał.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Radny W.Januszkiewicz zgłosił wniosek o przekazania przez Gminę i przez Prezesa
Stowarzyszenia Radzie Sołeckiej wszystkich dokumentów związanych z gospodarowaniem
tego budynku
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.4
Wolne wnioski.
Radny W.Januszkiewicz wspominał o drodze Igryły-Zawistowszczyzna, która jest jeszcze na
gwarancji a już nadaje się do poprawki.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Andrzej Kirpsza


